
Protokół nr 37/10 z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej 
w Kowarach odbytego w dniu 19.02.2010 r.

Początek posiedzenia - godz. 15:00.

Porządek posiedzenia:

1. Opracowanie i przyjęcie do realizacji planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na rok 2010. 

2. Sprawy różne.

 

Ad.1 
W pierwszej części posiedzenia komisja przystąpiła do opracowania planu pracy na rok 2010.

Plan pracy Komisji Oświaty i Kultury na rok 2010 przedstawia się następująco:

I kwartał

1. Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na rok 2010.

2.  Sprawozdanie  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Kultury  w  Kowarach  za  rok  2010. 
Przedstawienie planu pracy MOK w Kowarach na rok 2010. Zapoznanie z kalendarzem imprez na 
rok 2010.

3. Realizacja zadania związanego z wyremontowaniem i udostępnieniem dla dzieci i  młodzieży 
obiektu sali gimnastycznej przy ul. Wiejskiej. 

4.  Analiza  i  korekta  uchwały RM w sprawie  rozwiązania  problemu dowozu uczniów do szkół 
podstawowych w Kowarach. 

5. Monitorowanie realizacji zadania "Budowa basenu przy SP nr 1 w Kowarach".

II kwartał

6. Informacja o pracy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kowarach. 

Stan księgozbioru i czytelnictwa w oddziałach, doposażenie. 

7. Informacja o działalności świetlic socjoterapeutycznych.

8. Analiza warunków bazowych i kadrowych w placówkach oświatowych. Zapoznanie z arkuszami 
organizacyjnymi szkół i przedszkola na rok szkolny 2010/2011. Dyskusja, wnioski.

III kwartał

9. Informacja o stanie szkół. Przygotowanie do roku szkolnego 20010/2011. 

Lustracja obiektów.

10. Informacja o funkcjonowaniu przedszkoli w Kowarach.

11. Ocena efektywności działania Miejskiego Ośrodka Kultury w Kowarach.

IV kwartał

12. Opinia Komisji w sprawie projektu budżetu gminy na rok 2011.

13. Przygotowanie projektu planu pracy Komisji na rok 2011.

14. Sprawy bieżące.



Ad.2 
Po zapoznaniu się z pismem Pana Romana Piątka z dnia 15.02.2010 r. w sprawie dojazdów do SP 
nr  1  w  Kowarach  Bartka  i  Pauliny  Piątek,  Komisja  wnioskuje  o  objęcie  dzieci  dowozami  w 
przypadku wolnych miejsc w autobusie szkolnym.

                                                                                           Protokół sporządziła:

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury

                                                                                           Anna Klepacz 
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